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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:296 Indraget statsbidrag  

Sedan i våras har regeringen i sina allmänna råd uppmanat allmänheten att 
minska sina resor med kollektivtrafik, vilket har lett till att många turer, främst 
på landsbygden, har körts tomma eller bara med någon enstaka passagerare. Av 
denna anledning har Skånetrafiken, som har lidit enorma intäktsförluster under 
pandemin, valt att tillfälligt dra in dessa turer. Detta för att spara både pengar 
och miljö.

Infrastrukturminister Tomas Eneroth har uttalat att regioner som har minskat 
antalet tomma bussturer ska straffas genom att statsbidraget ska tas bort. 
Indraget statsbidrag skulle betyda neddragningar av sjukvård, kultur, 
kollektivtrafik, eller höjd skatt vilket kan beskrivas som en bestraffning av 
skåningarna.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga infrastrukturminister Tomas 
Eneroth: 

 

Verkar infrastrukturministern för att statsbidraget ska dras in för regioner som 
har minskat antalet tomma bussturer?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-10-27
Besvaras senast
2020-11-04 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


